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Protokoll SVIF:s Styrelsemöte 2018-05-27

Närvarande: 

Mats Coreth ordf, Katarina Martinsdotter Frohm, sekr, Stina Thysell Persson ordf innebandy, 
Maria Olofsson kassör, Anton Ågren ledamot, Göran Nilsson ordf skidsektionen, Carina 
Felixon, kanslist. Ann-Catrin Andersson, ledamot fotbollssektionen, Linda Timner, 
ekonomiansvarig

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordning

3. Genomgång av föregående mötens protokoll

Föregående protokoll från den 29 april lästes upp och lades till handlingarna.

4. Budget
Linda redogjorde för kickbacken från Intersport. Fotbollen och Innebandyn får ta ut 
frivaror för 15 000 kronor vardera. Skidsektionen och Badminton står föreningen för 
varor för 5000 kronor som huvudföreningen står för eftersom de inte köper varor från 
Intersport.
Linda redogjorde för ekonomin där föreningen i dagsläget har ett minusresultat på 
100 000 kronor i enligt med budget.  LOK stödet betalas ut i augusti. Alla lagkassor är 
uppdaterade. 

Styrelsen beslutar:
- Enligt förslaget kring kickbacken.
- Att följa upp budgeten vid nästa styrelsemöte
 

5. Rapport från sektionerna
Badminton: Kommer att ha träningar hela sommaren. Har fått ny tid på 
måndagskvällar.

Innebandy: Träff med kommunen om halltider. Innebandyn önskar tider från 17.30 – 
22.00 för att inte behöva montera sargen flera gånger. Sommarträning 2 kvällar i 
veckan P03/04 upp till herrlaget och F02 till damlaget. Inte klart med tränare på 
damsenior ännu. 
Innebandyn har anmält intresse att dela i omklädningsrumssnack. 
I höst kommer SISU att arrangeras en föreläsning med en väldigt duktig föreläsare om 
övningar för fötter knän och bål. Ett förslag från Stina är att bjuda in alla tränare i hela 
föreningen till den föreläsningen.
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Skidor: Det var ett skidting förra söndagen där bl a fördelning av tävlingar i länet 
beslutades. Diskussion om att det är väldigt dyrt med längdskidor. En dialog mellan 
klubbarna för att öka samverkan. 
Nu under sommaren kommer röjning av spåret att göras. Det behövs mycket bark som 
i dagsläget är en bristvara. 

Fotboll: Kritning av planer kommer herrjuniorer att genomföras. Planfördelning med 
kommunen är i morgon måndag den 28 maj. Magnus Lestander är kontaktperson till 
SISU. Fotbollen vill ha tillbaka förrådet i röda ladan som Bingon använder idag. 
En fråga är om det finns rutiner för utdrag från belastningsregistret för tränare i 
föreningen. Mats kollar upp om en förening får begära ut detta.
Sektionen lägger ut att fotbollsskolan genomförs av Vännäs AIK detta år. Nästa år 
kommer SVIF att erbjuda fotbollsskola. 
En fråga från fotbollssektionen är om det finns ett förväntansdokument för en sektion. 
Det finns en arbetsbeskrivning som fotbollssektionen fått. Mycket information finns i 
det Stora dokumentet.
 
Kansliet – vecka 28 – 31 är ett önskemål från Carina. Back up under Carinas semester 
brukar vara ordförande och kassör. Linda kommer att hämta posten och betala fakturor 
under sommaren. Carina får till uppdrag att köpa en postlåda med lås. Carina har 
skickat ut information om GDPR. Tips är att använda informationen som finns på 
Svenska idrottsförbundet.   

6. Gatufesten 25 augusti
Innebandyn och skidsektionen delar på ansvaret under gatufesten. 

7. Sponsringsavtalen

Eftersom vi inte har några seniorlag så ville Kenneth på ICA försäkra sig att avtalet 
går att uppfylla. Enligt avtalet skall SVIF vid 4 tillfällen per år packa varor samt en 
inventering under april/maj månad. 
Eftersom vi inte har seniorlag så ger styrelsen Mats-Åke i uppdrag att tala med 
Johanssons maskin eftersom de uttryckt att de vill sponsra seniorfotbollen. Mats tar 
kontakt med Mats-Åke.
 
Styrelsen beslutar att: arbetsuppgifterna får fördela arbetspassen mellan 
fotbollslagen.

8. Övriga frågor 
Swish till varje lag kostar 1.50 per Swish. Linda kollar med Swedbank vad som gäller.
Uppdatera namnen på informationsbladen. 
Deltagande på Vännäsdagarna diskuterades för att marknadsföra föreningen. 
Bordlägger frågan till nästa möte



SPÖLAND VÄNNÄS IF DATUM 3(3)
Huvudstyrelsen 2018-05-27

9. Nästa möte 
17 juni kl 19.00 i Germs lokaler

Vid pennan

Katarina Martinsdotter Frohm Mats Coreth

Sekreterare Ordförande


